
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 25. januar 2022 fra kl. 17.30–19.30 – afd. Holsted 

(fra 17.20 vil der serveres lidt let mad.) 

Tilstede: Lisbeth Lysfeldt, Rikke Marcher, Rikke Milan, Maria F., Maria S., Palle, Mette, Søren, 

Bendt, Martin, Kaya, Melissa, Tina, Stefan og Stine 

Fravær: Nikolaj 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

176 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Dagsordenen godkendes 

177 - 17.35-18.00 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, 
nyt fra afdelingerne 
(I) 
 

• På mandag påbegyndes det nye håndværk/design lokale på 
Holsted 

• Der går en lærer på barsel til påske på Holsted, derfor slås en 
barselsstilling op 

• Status Corona – der er endnu engang kommet nye retningslinjer.  

• Kort om budget-status: Går den rigtige vej, men der er markant 
stigning på varmeregningen. 

• Tilpasning af timefordelingsplanen (B) -  
o Kommentarer fra udskolingerne på Glumsø og Holsted til 

forslag på timefordelingsmodellen. 
o Generel opbakning til at engelsk går en lektion ned på 7. 

årgang, og idræt går en lektion ned på 8. årgang, mere 
forbehold for at fjerne en lektion i engelsk på 9. årgang. 

o Kommentar omkring FDB på mellemtrinnet på Holsted: 
Ønske at fordybelsesbåndet ændres fra 8 til 7 timer, fordi 
der lægges en ekstra time som understøttende 
undervisning ud i de alm. timer. 

 
Fra elevrådet på Susåskolen 

• Elevrådet på Glumsø vil gerne lave en bod om mandagen, når 
kantinen er lukket, inden for den kostpolitik der er på skolen. 

• Opmærksomhed på at der mangler undervisning i de timeløse 
fag. 

• Elevrådet laver en beskrivelse af, hvordan elevrådet vil drive 
boden med hvilket sortiment til kommende møde. Hvor det 
sættes på som beslutningspunkt. 
 

178 – 18.00-18.30 

Status på de politiske mål - 
virksomhedsaftalen 
(I) 

• Kort gennemgang af virksomhedsaftalen og status på de mål 

der er opsat 
•  

 

Pause 
 

•  

179 – 18.35-19.00 
Pædagogiske indsatser 22/23 
på Susåskolen  
(D) 

• Stine præsenterer de pædagogiske tanker for 22/23 – i forhold 
til tanker om den pædagogiske strategi, ordblindefokus i 
Næstved og det videre arbejde med dannelse på skolen.   
 



  

  

180 – 19.00-19.10 
Tilretning af lektiepolitik 
(B) 
 

• I skolens lektiepolitik omtales forældreintra, dette ønskes 
tilrettet. 

• Enkelte tilretning blev besluttet, og revideret udgave sendes ud 
 

181 – 19.10-19.20 
Mulig tilretning i 
ressourcecenteret og to-
voksen timer  
(I) 

 

• Information om mulig tilpasning af ressourcerne på skolen, to-
voksen timer og fordeling i ressourcecenteret.  

• I forhold til planlægning i kommende skoleår, er der behov for 
at prioritere anderledes, end hvad der tidligere har været 
muligt.  

• Det vil betyde, at det tilbud, der har været med Plus håndværk 
på Glumsø vil blive reduceret – derudover vil de 
holddelingstimer, der har ligget i dansk og matematik blive 
reduceret som faste timer. 

• Der arbejdes med at sikre at der er mulighed for at lægge nogle 
ekstra indsatser ved hjælp af faglige vejledere og AKT særligt 

målrettet indskolingen. 

• Der søges om nedsættelse af den ugentlige undervisningstid i 
forbindelse med ”frihedsforsøgene”, såfremt denne mulighed 
forlænges, således de nedsatte timer kan konverteres til 2-
voksentid 
 

182 – 19.20 -19.25 

Klumme (B) 
 

• Skolebestyrelsen har valgt fast at informere forældre via skriv af 
klumme. Klummen skrives på skift af forældre i bestyrelsen, 
således alle skriver en klumme pr. år. 

• Der skrives ikke klumme denne måned 

 

183 – 19.25 -19.30 

Evt.  
 

•  

Punkter til kommende 

møder – næste møde 23/2 på 
Glumsø 

 

• Godkendelse af valgfag  
• Budget opfølgning ved ledelsen (Henrik B) 

• Evt. Høring af styrelsesvedtægt 
• Høring af facilitetsplan for de tre afdelinger  
• Første drøftelse af Valg til skolebestyrelsen forår 2022 
• Klumme 
• … 

 


